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Riktlinjer för förskolegårdar 

Stockholm står inför för en rejäl befolkningstillväxt. Redan 2022 beräknas antalet invånare i 

staden passera en miljon, varav en stor del av ökningen består av barn och unga. Fram till 2040 

beräknas det bli cirka 17 500 fler barn i åldrarna 1-5 år. Mot bakgrund av detta är det viktigt att 

stadsplaneringen tar hänsyn till barnens behov och att barnperspektivet är välintegrerat i 

stadsbyggnadsprocessen.  

 

Förskolegården är en viktig del av det pedagogiska rummet som möjliggör både lek och lärande. 

Det är därför angeläget att i ett så tidigt stadium som möjligt planera för förskolegårdarna vid 

nyproduktion och större om- och tillbyggnationer.  

 

Därför tog det rödgrönrosa styret under föregående mandatperiod initiativ till att ta fram 

stadsövergripande riktlinjer för förskolegårdar. Målsättningen med riktlinjerna var att förmedla 

vilka funktioner och egenskaper som staden prioriterar på en förskolegård. Det handlar bland 

annat om lekvärden som stimulerar till lek och rörelse, trygga och säkra miljöer samt effektiva 

och funktionella utemiljöer med hållbarhet i fokus.  

 

Sedan den blågröna majoriteten tog över i Stockholm har det varit tyst om riktlinjerna.  

 

Med anledning av detta skulle jag vilja ställa följande frågor till Lotta Edholm 

 

1. Vad har den blågröna majoriteten för ambitioner när det gäller barnens förskolegårdar 

och utemiljöer?  

 

2. Kommer de blågröna att lägga fram förslag om stadsövergripande riktlinjer för 

förskolornas utemiljöer? 

 

 

 

 

Stockholm den 6 maj 2019 

 

 

 

Olle Burell (S) 


